
Fodbold beretning 2019/2020 

 

Så er endnu et fodbold år gået, og desværre må jeg konstatere at der har været færre deltagere end vi 
plejer at have. 
Indendørs sæsonen blev spillet i Parkhallen, som vi plejer, og selvom der var en blanding af gamle og nye 
hold, så var tilmeldingen desværre ikke lige så stor, som vi plejer. Dog forløb selve stævnerne rigtig godt, 
med mange gode stunder! 

Udendørs sæsonen blev desværre aflyst på grund af covid-19. Vi fik ellers henvendelser om hold, som 
meget gerne ville være med til at spille, men desværre kunne det ikke blive aktuelt med en turnering. 

Vi satser på at det hele kommer ordentlig op og kører, når covid-19 situationen er faldet mere til ro, eller at 
der kommer noget nyt information, som letter hele situationen. 

 

Fodbold udvalget mangler frivillige medlemmer for at kunne kører rundt, jeg har været formand i en del år 
nu her og må indrømme at lysten/tiden ikke rigtig er der mere. 
Jeg vil med glæde hjælpe og lærer nye personer, hvordan man kan/hvordan jeg har kørt afdelingen og 
turneringerne, men det ser lidt skidt ud med fremtiden for KFI fodbold, hvis der ikke kommer nogen ind i 
udvalget. 

Vi ses i et forhåbentlig bedre fodbold år 2020/2021 

 

Med Venlig Hilsen 
Christoffer Hahn Bülov 
Fodbold formand 


